
Protokół XLII/2022 

z obrad XLII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 22 sierpnia 2022 roku, która 

odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 1230 

 

Skład Rady – 15  

Obecnych według listy obecności – 14 

Nieobecni: Dorota Mianowicz 

Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pan Marcin 

Gręda – Zastępca Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne.  

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, rozpoczął 

obrady XLII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

quorum. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. 

 

 

Do punktu drugiego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Każdy z państwa otrzymał porządek obrad. Czy są jakieś uwagi? Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa na rok szkolny 2022/2023; 

b) w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata                       

2022-2033; 

c) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2022 rok; 

4. Zamknięcie obrad.  

 



 

 



 

 

Do punktu trzeciego porządku obrad: 

 

a) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa na rok szkolny 2022/2023 

Pan Marcin Gręda – Drodzy Państwo, jeśli chodzi o tą uchwałę to podejmują ją państwo, co roku                  

od 3 lat, na każdy rok szkolny. Poprzednia uchwała była podejmowana we wrześniu, potem zmieniana                      

w kwietniu. Teraz ustalamy w sierpniu na cały rok szkolny 2022 -2023. Proponowane ceny wynikają       

z naszych kalkulacji oraz uwzględniając ceny paliwa w naszej gminie oraz średnie ceny w Polsce.            

Z tych kalkulacji wyszły ceny, które maja Państwo w projekcie uchwały.   

Pan Tomasz Szymanik – Dodam, że w przypadku gdyby te ceny drastycznie zmalały lub wzrosty, 

podejmiemy uchwałę zmieniającą.   

 

 

 

 

 



 

 

 



b) w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2022-2033 

 

Pani Anna Rukat – Poprawka opiewa na kwotę 1 955 020,51 zł, wynika z wprowadzonych dotacji               

do budżetu. Dotacje są w dziale dróg. Kwota 1 781 500,00 zł z tytułu dotacji z Polskiego Ładu                    

na drogę Zarzetka – Wilczogęby oraz z tytułu FOGR Urząd Marszałkowski na drogę Morzyczyn 

Włóki. W dziale 754 dotyczącym straży pożarnych, mamy 2 dotacje na zakup pralki i suszarki oraz 

remont OSP Zieleniec. Trzecie zwiększenie to zwrot z tytułu Funduszu Sołeckiego za 2021 rok                     

w kwocie 123 520,51 zł. O tą sama kwotę, czyli 1 955 020,51 zł zwiększają się wydatki. Jeśli chodzi  

o dotacje, zwiększenie mamy na drogę Morzyczyn Włóki, na drogę Zarzetka Wilczogęby, zwiększenia 

na olej opałowy w szkołach i budynkach użyteczności publicznej. Mamy zwiększenie z tytułu odsetek 

od kredytów i pożyczek, zwiększenie w strażach o dotacje i na bieżące potrzeby. Zwiększenie                         

na zakup oleju na świetlice wiejskie i halę sportową. W inwestycjach poprawka wynosi 1 957 150,00 

zł a w wydatkach poprawka jest na minusie. Zmniejszamy wydatki bieżące przenosimy                              

je na majątkowe, kwota 2 129,49 zł. Po zmianach macie Państwo 31 448 741,26 zł. dochodów, 

33 051 799,79 zł wydatków. Jeśli chodzi o przedsięwzięcia są wprowadzone dwa nowe w WPF. Jest 

to zakup autobusu elektrycznego i budowa drogi Sojkówek – Ocięte. Poprawka jest, jeśli chodzi                    

o przedszkole w Sadownem, są dołożone środki na kolejne lata, czyli na 2023 i 2024. W tym, roku 

zmniejszamy w przedszkolu środki swoje własne o kwotę 150 000, zł. Pozostało środków własnych 

30 000, 00 zł i dotacja w kwocie 1 123 000,00 zł. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



c) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2022 rok 

 

 



Do punktu czwartego porządku obrad: 

 

 

Pan Tomasz Szymanik – Zamykam XLII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Sadowne. Dziękuję                            

za przybycie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Stefaniak                                                                             Tomasz Szymanik 

 


